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Motion till Hyltes kommunfullmäktige angående 

skolbespisningen.

Motivering
För att klara av en hel skoldag är det viktigt att våra elever får i sig en god näringsrik 

kost under dagen. Våra elever måste också kunna fa äta sig mätta så att de står sig en 

hel skoldag. Vi i Sverigedemokraterna Hylte är inte emot att det finns vegetariska 

alternativ i skolmaten, men vi anser att de dagar det är vegetariskt så ska det finnas ett 

animaliskt alternativ och då ska eleverna om de så önskar tillåtas att ta flera gånger av 

det alternativ de väljer för att bli mätta. Likadant anser vi att om det serveras 

kycklingkorv eller exempelvis kalkonskinka, så ska det finnas ett annat animaliskt 

alternativ för övriga elever. Kycklingkorven är oftast starkt kryddad och kan vara svår 

för elever som inte är vana hemifrån vid att äta den, att tycka om. Ritualslaktad mat hör 

däremot inte hemma vare sig i Sverige eller i våra verksamheter.

Förslag till beslut
Med bakgrund av ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta

att Hylte kommun på de vegetariska dagarna i skolbespisningen inför att alltid ha 

ett animaliskt alternativ.

Att Hylte kommun på de dagar då det serveras kycklingkorv, kalkonskinka osv 

alltid har ett annat animaliskt alternativ. Det vill säga vanlig skinka av gris och korv 

av gris etc.

Att Hylte kommun på samtliga skolenheter ser till att barnen far äta sig mätta, även 

om det innebär att de tar mer av det animaliska alternativet.

Hylte den 17 Januari 2019 Stina Isaksson, Thomas Johansson (SD)


